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Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Bølerlia 2  

Møtetid: mandag 03. november 2008 kl. 18.30     
Sekretariat: Therese Kloumann Lundstedt, tlf. 23 43 85 89  
 
 
Møteleder: Arnfinn Aabø (A) 
Tilstede: Arnfinn Aabø (A) 
 Liv Thorstensen (A) 

Rune Opstad (A) 
Randi Vollmerhaus (A) 
Helga Aalberg Skau (A) 
Mona Ridder-Nielsen (A) møtte for Karin Svendsen (A)  
Hanne Irene Eldby (SV) 
Tore Janssen (SV) møtte for Per Nygaard (SV) 
Ann Carnarius Elseth (Frp) 
Tommy Skjervold (Frp) 
Bjørn Vesten (Frp) 
Gunnar Pedersen (H) 
Liv Skaanes (H) møtte for Astrid Arnslett (H) 
Gro Thorup (H) 
Britt Inglingstad (V) 
 

Forfall: Karin Svendsen (A) 
Per Nygaard (SV) 
Astrid Arnslett (H) 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Tove Stien, bydelsdirektør 
Håkon Kleven, avd.sjef økonomi og plan 
Tommy Grotterød, avd.sjef barn og kultur 
Mary Ann Gursli, avd.sjef oppvekst og fritid 
Borgny Arthur, avd.sjef voksne og familier 
Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 
Solveig Nyhamar, avd.sjef rehabilitering og omsorg 
Åse Merete Ternå, konst. avd.sjef administrasjon 
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Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt 
 
Opprop 
 
Åpen halvtime 

- Tom Nyborg; Manglerud Star/barnehageutbygger, informerte om 
idrettslagsbarnehager. Vil legge inn søknad om utbygging av Hellerudvn. 86. 

- Hege Haaverstad, på vegne av FAU Lopperud barnehage, uttrykte bekymring i forhold 
til uteareal, arbeidsmiljø etc. dersom brakkene blir stående i barnehagen. 

- Pål Martin Skogshagen, Lille Langerud Boligsameie tok opp trafikksituasjonen i 
området rundt Paal Bergsvei/Lopperud barnehage.  

- Shahin Manjothi, FAU Lopperud, tok opp problematikken rundt parkeringsmuligheter 
ved Lopperud barnehage.  

- Nina Skovly, Bakkehavn Sambyggelag uttrykker bekymring for parkeringen rundt 
Lopperud barnehage.  

 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 181 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................. 0 
Sak 182 /08  Godkjenning av BU-protokoll 06.10.2008............................................................ 0 
Sak 183 /08  Protokoller til orientering...................................................................................... 0 
Sak 184 /08  Informasjon fra administrasjonen ......................................................................... 0 
Sak 185 /08  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 30.09.2008 ....................................... 1 
Sak 186 /08  Barnehager full behovsdekning, status oktober 2008 ........................................... 1 
Sak 187 /08  Månedsrapport barneverntjenesten per september 2008....................................... 3 
Sak 188 /08  Barnehager med utvidet åpningstid - vurdering av muligheter og behov............. 3 
Sak 189 /08  Fagsenter barn og unge - orientering .................................................................... 3 
Sak 190 /08  Innretningen av utekontakttjenesten ..................................................................... 4 
Sak 191 /08  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet  23.04.2008 ......................... 4 
Sak 192 /08  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Abildsø bo- og rehabiliteringssenter 08.05.2008 4 
Sak 193 /08  Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 17.06.2008 ........................ 5 
Sak 194 /08  Kompetanse på hørselshjelp i sykehjem ............................................................... 5 
Sak 195 /08  Erfaringer med kulturbydelsatsingen .................................................................... 5 
Sak 196 /08  Lokal samarbeidsavtale NAV Oslo og Bydel Østensjø ........................................ 7 
Sak 197 /08  Høring - av handlingsprogram for universell utforming 2009 - 2012 til utvalg og 
råd............................................................................................................................................... 7 
Sak 198 /08  Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid. Sykkelrute E6-Enebakkveien. 
Gang- og sykkelveg ved Abildsø. .............................................................................................. 7 
 
 
Eventuelt 
Ingen saker til eventuelt 
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Sak 181 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent. 
 

 Sak 182 /08  Godkjenning av BU-protokoll 06.10.2008 
 
Protokoll fra møte 06.10.2008 godkjent 
 

 Sak 183 /08  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 20.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 27.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Omsorgskomite 27.10.2008 
Protokoll tatt til orientering med bemerkning fra Tore Janssen (SV) om at vedtak i sak 94/08 
har feil ordlyd. 
Oppvekstkomite 27.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Eldrerådet 27.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Råd for funksjonshemmede 28.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Ungdomsrådet 27.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Arbeidsmiljøutvalget 27.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
Medbestemmelsesutvalget 27.10.2008 
Protokoll tatt til orientering 
 

 Sak 184 /08  Informasjon fra administrasjonen 
 
Bydelsoverlege, Kari Bjørneboe, orienterte om følgende:  

- Driftstilskudd for fysioterapeuter. Bydelen kan ikke se at det pr. i dag har kommet 
noen søknad om tilskudd fra Skullerud sportssenter. 
Gro Thorup (H) mente derimot at søknad var sendt fra Skullerud sportssenter. 
Administrasjonen sjekker dette nærmere. 

- Vaksinasjonsdagen (influensavaksine) Ingen lang ventetid på Manglerud eldresenter i 
år, ut fra dette ser man det ikke som nødvendig med to steder for vaksinering.  
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 Sak 185 /08  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 30.09.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 30.9.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 30.9.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 

 Sak 186 /08  Barnehager full behovsdekning, status oktober 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at midlertidig paviljong i Paal Bergs vei 

videreføres på eksisterende tomt, så sant dette er mulig. 
2. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at det etableres barnehage med 6 avdelinger i 

Utmarkveien. 
3. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at det etableres midlertidig paviljong i 

Utmarkveien innen utgangen av 2008, dersom dette er forenlig med permanent barnehage 
med 6 avdelinger på samme tomt. Alternativt må ny tomt framskaffes umiddelbart, slik at 
paviljongen kan settes opp i 2008/ tidlig i 2009 som forutsatt.  

4. Etablering av nye friluftsgrupper utsettes til 1. halvår 2009. 
 
Venstre v/Britt Inglingstad (V) hadde følgende endringsforslag til punkt 1 
Sak om midlertidig paviljong i Lopperud barnehage utsettes til neste møte. 
  
Frp v/Tommy Skjervold (Frp) hadde følgende endringsforslag til punkt 1 
Brakkene til midlertidig paviljong ved Lopperud barnehage i Paal Bergs vei fjernes så snart 
ferdigstilt barnehage er oppe. 
 
Hanne Eldby (SV) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak, pkt. 1. 
BU ber om at det gjennomføres befaring på Lopperud barnehage med aktuelle instanser og 
FAU-representanter, senest innen førstkommende møterekke. 
 
OVK hadde følgende endringsforslag til bydelsdirektørens forslag til vedtak, punkt 3 
Administrasjonen bes bestille midlertidig barnehage på ”Skredderløkka”. 
 
Bydelsdirektørens trakk sitt forslag til pkt. 3. 
 
Venstre v/Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til punkt 3 
Med bakgrunn i BU-vedtak av november 2007, hvor det ble vedtatt mulig omregulering til 
friluftsformål for Skredderløkka og BU-vedtak av 21. april i år hvor vi sa nei til en 
mulighetsstudie for barnehage på samme område, avvises forslaget fra OVK om midlertidig 
barnehage på Skredderløkka. 
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Høyre v/Gro Thorup hadde følgende modifiserte forslag til ny første setning til OVKs 
punkt. 5 
Som ledd i sak Barnehager – full behovsdekning, legger administrasjonen fram oversikt over 
pedagogdekningen i den enkelte barnehage hvert tertial. Det vises for øvrig til enstemmig 
vedtak sak 97/08 i BU 16.06.2008 om at administrasjonen skulle redegjøre for 
førskoledekningen i alle byens barnehager hvert tertial. 
 
Venstre v/Britt Inglingstad hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 6 
Vedrørende barnehage på Christinedahl, Harry Fetts vei 10. Området og den spesifikke 
bygningen Christinedahl er i dag ikke regulert til barnehageforhold. Bygningen og deler av 
området er på byantikvarens gule liste. Det knytter seg store verneinteresser til anlegget 
(hageanlegg m/mosaikkterrasse, biologisk mangfold m.m), og det anses derfor lite realistisk å 
få realisert planen om en barnehage i bygningen. Det henstilles til administrasjonen å avvente 
reguleringsarbeidet av området og byantikvarens uttalelse før det arbeides videre med en 
eventuell barnehage i bygget 
 
Votering 
Venstre forslag til vedtak, pkt. 1 ble satt opp mot Frps forslag til vedtak, pkt.1 
Venstres forslag til vedtak ble vedtatt med 12 stemmer for (A, SV, H og V) og 3 stemmer mot 
(Frp) 
 
Så ble det votert over Hanne Eldbys (SV) tilleggsforslag til vedtak, pkt. 1. 
Votering enstemmig 
  
Deretter ble det votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 2 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble Britt Inglingstads (V) forslag til vedtak, pkt. 3 satt opp mot OVKs forslag til 
vedtak, pkt. 3 
OVKs forslag til vedtak ble vedtatt med 11 stemmer for (A, SV og Frp) og 4 stemmer mot (H 
og V). 
 
Så ble det votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 4 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over Høyres forslag til vedtak, pkt. 5 
Votering enstemmig 
 
Til slutt ble det votert over Venstres forslag til vedtak, pkt. 6 
Forslaget ble nedstemt med 10 stemmer mot (5 A, SV og Frp) og 5 stemmer for (Helga 
Aalberg Skau (A), H og V). 
 
Vedtak 

1. Sak om midlertidig paviljong i Lopperud barnehage utsettes til neste møte. BU ber om 
at det gjennomføres befaring på Lopperud barnehage med aktuelle instanser og FAU-
representanter, senest innen førstkommende møterekke. 

2. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at det etableres barnehage med 6 
avdelinger i Utmarkveien. 

3. Administrasjonen bes bestille midlertidig barnehage på ”Skredderløkka”. 
4. Etablering av nye friluftsgrupper utsettes til 1. halvår 2009. 
5. Som ledd i Sak barnehager – full behovsdekning, legger administrasjonen fram 

oversikt over pedagogdekningen i den enkelte barnehage hvert tertial. Det vises for 
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øvrig til enstemmig vedtak sak 97/08 i BU 16.06.2008 om at administrasjonen skulle 
redegjøre for førskoledekningen i alle byens barnehager hvert tertial. 

 

 Sak 187 /08  Månedsrapport barneverntjenesten per september 
2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per september 2008 til orientering.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport barneverntjeneste per september 2008 til orientering.  
 

 Sak 188 /08  Barnehager med utvidet åpningstid - vurdering av 
muligheter og behov 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

• Det legges til rette for flexiavdeling med åpningstid fra kl. 07:00 – 21:00 ved 
Manglebergveien barnehage. 

• Den enkelte barnehage v. SU vurderer behov og mulighet for å utvide åpningstiden fra 
kl. 07:00 – 17:00. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

• Det legges til rette for flexiavdeling med åpningstid fra kl. 07:00 – 21:00 ved 
Manglebergveien barnehage. 

• Den enkelte barnehage v. SU vurderer behov og mulighet for å utvide åpningstiden fra 
kl. 07:00 – 17:00. 

 

 Sak 189 /08  Fagsenter barn og unge - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak ad Fagsenter barn og unge, Ressursenhet for førskolebarn, til 
orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Enstemmig. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar sak ad Fagsenter barn og unge, Ressursenhet for førskolebarn, til 
orientering. 
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 Sak 190 /08  Innretningen av utekontakttjenesten 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak angående innretningen av utekontakttjenesten tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak angående innretningen av utekontakttjenesten tas til orientering. 
 

 Sak 191 /08  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet  
23.04.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 23.04.2008, og sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering.   
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 23.04.2008, og sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering.   
 

 Sak 192 /08  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Abildsø bo- og 
rehabiliteringssenter 08.05.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Abildsø bo- og rehabiliteringssenter den 08.05.2008, og 
sykehjemsetatens uttalelse til rapporten, tas til orientering.   
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Abildsø bo- og rehabiliteringssenter den 08.05.2008, og 
sykehjemsetatens uttalelse til rapporten, tas til orientering.   
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 Sak 193 /08  Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 
17.06.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 17.06.2008, og sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering.   
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet den 17.06.2008, og sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering.   
 

 Sak 194 /08  Kompetanse på hørselshjelp i sykehjem 
 
OMK hadde følgende forslag til vedtak 
OMK støtter forslag Eldrerådets forslag om at sak om ”kompetanse på hørselshjelp i 
sykehjem”, fremlegges for omsorgskomiteen. 
 
Tore Janssen hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter eldrerådets forslag om ”Kompetanse på hørselshjelp i sykehjem”. 
Saken utredes av administrasjonen og bydelsdirektøren utarbeider forslag. Bydelsutvalget 
behandler saken på et senere møte. 
 
Votering  
OMKs forslag til vedtak ble satt opp mot Tore Janssens (SV) forslag til vedtak 
Tore Janssens (SV) forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget støtter eldrerådets forslag om ”Kompetanse på hørselshjelp i sykehjem”. 
Saken utredes av administrasjonen og bydelsdirektøren utarbeider forslag. Bydelsutvalget 
behandler saken på et senere møte. 
 

 Sak 195 /08  Erfaringer med kulturbydelsatsingen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 
saksframlegget 

2. Administrasjonen bes følge opp føringene i oppsummeringen i forslag til budsjett 
2009  

 
BMK hadde følgende forslag til vedtak 

- Bydelsutvalget gir sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 
saksframlegget. BMK vil imidlertid peke på at Idrettens samarbeidsutvalg som er en 
viktig del av samarbeidet mellom idrettslagene i bydelen og mellom lagene og bydelen 
burde vært omtalt i oppsummeringen. Idrettslag og idrettsorganisasjoner er en 
vesentlig del av kulturlivet i bydel Østensjø. Idretten omfatter store grupper med barn 
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og ungdom i tillegg til mange frivillige, foreldre, lagledere og andre interesserte som 
er av stor betydning for idrettslige aktiviteter. 

- Administrasjonen bes følge opp føringene i oppsummeringen i forslag til budsjett 
2009. Kulepunkt 5 endres slik: BMK vurderer før utlysningen av frivillighetsmidlene 
eventuelle målgrupper/tiltak som skal prioriteres påfølgende år. Eventuelle 
avgrensninger skal kunngjøres sammen med utlysningen av midlene. 

- BMK konstaterer at Kulturutvalget ikke fungerer etter forutsetningen. BMK anmoder 
derfor Kulturutvalget om å gi sin vurdering av sak 73/08 - Erfaringer med 
kulturbydelsatsingen - og særlig innspill knyttet til et eventuelt behov for en mulig 
justering av utvalgets egen rolle, arbeidsmetoder og sammensetning. 

 
A og SV v/Hanne Eldby (SV) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsdagene bør profileres slik at arrangementene i større grad når de unge i bydelen 
Votering enstemmig 
 
Frp v/Bjørn Vesten (Frp) hadde følgende forslag til vedtak 
BU savner nærmere omtale av publikumsoppslutningen ved de ulike arrangementene knyttet 
til bydelsdagene. Det er bl.a. ønskelig med en vurdering av kostnadene ved det enkelte tiltak 
målt opp mot det antall mennesker som møtte opp. Vi ber bydelsadministrasjonen komme 
tilbake med et tillegg til saken om dette så raskt som mulig. 
 
Votering 
Det ble først votert over BMKs tre forslag til vedtak under ett. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra A og SV. 
Votering enstemmig 
 
Til slutt ble det votert over forslag til vedtak fra Frp 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 
saksframlegget. BMK vil imidlertid peke på at Idrettens samarbeidsutvalg som er en 
viktig del av samarbeidet mellom idrettslagene i bydelen og mellom lagene og bydelen 
burde vært omtalt i oppsummeringen. Idrettslag og idrettsorganisasjoner er en 
vesentlig del av kulturlivet i bydel Østensjø. Idretten omfatter store grupper med barn 
og ungdom i tillegg til mange frivillige, foreldre, lagledere og andre interesserte som 
er av stor betydning for idrettslige aktiviteter. 

2. Administrasjonen bes følge opp føringene i oppsummeringen i forslag til budsjett 
2009. Kulepunkt 5 endres slik: BMK vurderer før utlysningen av frivillighetsmidlene 
eventuelle målgrupper/tiltak som skal prioriteres påfølgende år. Eventuelle 
avgrensninger skal kunngjøres sammen med utlysningen av midlene. 

3. BMK konstaterer at Kulturutvalget ikke fungerer etter forutsetningen. BMK anmoder 
derfor Kulturutvalget om å gi sin vurdering av sak 73/08 - Erfaringer med 
kulturbydelsatsingen - og særlig innspill knyttet til et eventuelt behov for en mulig 
justering av utvalgets egen rolle, arbeidsmetoder og sammensetning. 

4. Bydelsdagene bør profileres slik at arrangementene i større grad når de unge i bydelen 
5. BU savner nærmere omtale av publikumsoppslutningen ved de ulike arrangementene 

knyttet til bydelsdagene. Det er bl.a. ønskelig med en vurdering av kostnadene ved det 
enkelte tiltak målt opp mot det antall mennesker som møtte opp. Vi ber 
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bydelsadministrasjonen komme tilbake med et tillegg til saken om dette så raskt som 
mulig. 

 

 Sak 196 /08  Lokal samarbeidsavtale NAV Oslo og Bydel Østensjø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar forslaget til lokal samarbeidsavtale mellom NAV Oslo og Bydel Østensjø 
til orientering.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar forslaget til lokal samarbeidsavtale mellom NAV Oslo og Bydel Østensjø 
til orientering.  
 

 Sak 197 /08  Høring - av handlingsprogram for universell utforming 
2009 - 2012 til utvalg og råd 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til utkast til Samferdselsetatens handlingsprogram for universell 
utforming 2009-2012. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til utkast til Samferdselsetatens handlingsprogram for universell 
utforming 2009-2012. 
 

 Sak 198 /08  Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid. 
Sykkelrute E6-Enebakkveien. Gang- og sykkelveg ved Abildsø. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Vedrørende varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for sykkelrute E6 - Enebakkveien, 
gang- og sykkelveg ved Abildsø mener Bydel Østensjø at alternativ C bør velges. Det bør 
kartlegges hvilke konsekvenser framføring av traseen langs E-6 frem til Lambertseterveien 
evt. vil ha for Bjørnsenskogens biologiske verdier. 
 
Helga Skau (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Vedrørende varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for sykkelrute E6 – Enebakkveien, 
gang- og sykkelveg ved Abildsø mener Bydel Østensjø at alternativ A bør velges. 
 
Votering 
Helga Skaus (A) forslag til vedtak ble satt opp mott bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helga Skaus (A) forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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Vedtak 
Vedrørende varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for sykkelrute E6 – Enebakkveien, 
gang- og sykkelveg ved Abildsø mener Bydel Østensjø at alternativ A bør velges. 
 
 
 
 
Bydel Østensjø, 05.11.2008 
 
 
 
Arnfinn Aabø (A)      Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 
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